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Studie: „Vakcína“ Pfizer proti COVIDu je spojena se
420% nárůstem novorozeneckých abnormalit

necenzurovanapravda.cz/2024/11/studie-vakcina-pfizer-proti-covidu-je-spojena-se-420-narustem-
novorozeneckych-abnormalit

Právě těhotné ženy nebo ženy v plodném věku se zřejmě staly
největší obětí takzvaných „covid vakcín.“ Už během roku 2021 došlo
k poklesu porodnosti po celém proočkovaném světě – a tato čísla se
později ještě zvýšila.

Nicméně před působením genových injekcí na plodnost varoval už v
roce 2020 například Mike Yeadon, přesto se stále najdou země, kde
jsou tyto nebezpečné přípravky těhotným ženám doporučovány.

A ty ženy, kterým se podaří i po injekci porodit, mají mnohem větší
šanci, že jejich dítě bude postižené, než je tomu v případě žen, které
injekci nedostaly.

To prokazuje i studie, která byla nedávno aktualizována.

Klinická studie, která zjišťovala jaké jsou důsledky aplikace přípravku
od společnosti Pfizer těhotným ženám, odhalila ohromující 420%
nárůst vrozených abnormalit a vývojových zpoždění u novorozenců,
souvisejících s vakcínami COVID, což vyvolalo vážné obavy o jejich
bezpečnost během těhotenství.

Nedávno aktualizovaná klinická studie  s  názvem „Vyhodnocení
bezpečnosti, snášenlivosti a imunogenicity BNT162b2 proti
COVID-19 u zdravých těhotných žen“ (ClinicalTrials.gov
ID NCT04754594 ) vyvolala nové zkoumání poté, co odhalila
významný nárůst vrozených abnormalit u novorozenců od
očkovaných účastnic.

Studie hodnotila výsledky u  348 zdravých těhotných žen
po podání vakcíny COVID-19 nebo placeba během třetího trimestru.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/11/studie-vakcina-pfizer-proti-covidu-je-spojena-se-420-narustem-novorozeneckych-abnormalit/
https://thepeoplesvoice.tv/pfizer-pregnancy-trial-covid-vaccine-linked-to-420-surge-in-newborn-abnormalities/
https://clinicaltrials.gov/study/NCT04754594?tab=history&a=26
https://clinicaltrials.gov/study/NCT04754594
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Zjištění naznačují, že děti narozené očkovaným matkám
zaznamenaly  během prvních šesti měsíců života 4,2x vyšší míru
nežádoucích příhod zvláštního zájmu (AESI), včetně velkých
vrozených abnormalit a vývojových opoždění.

Velikost účinku dosáhla  90% hladiny statistické významnosti, což
je práh často považovaný za sugestivní, ale ne definitivní v
lékařském výzkumu.

Zatímco menší než plánovaný počet účastníků studie může omezit
její schopnost dosáhnout větší statistické síly, odborníci
poznamenávají, že  4,2násobný nárůst  takto závažných výsledků
je mimořádný a hluboce znepokojující.

Stejně znepokojivé je, že vakcína mezi účastníky neprokázala žádný
nebo malý přínos v prevenci COVID-19. Jak očkované, tak placebo
skupiny hlásily dva případy COVID-19, což vedlo k odhadované
účinnosti vakcíny pouze  3,8 %, což je číslo popisované
jako  statisticky nevýznamné.

Navzdory tomu, že výsledky studie byly veřejně dostupné po dobu
více než pěti měsíců,  CDC ani tradiční lékařské organizace
nevydaly  žádné formální potvrzení ani varování .

Ani jeden mainstreamový lékař nehovoří o nebezpečí „vakcíny“ pro
novorozence.

Jak se společnosti Pfizer podařilo udržet tyto informace pod
dohledem? Jednoduše se rozhodla nevydávat tiskovou zprávu!

Jak se očekávalo, mainstreamová média tato zjištění nevyšetřila ani
o nich neinformovala, což podtrhlo hlubší systémové problémy v
rámci lékařského a regulačního establishmentu, kde firemní
sponzorství a příjmy z reklamy mají přednost před veřejnou
odpovědností.
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Dr. James Thorp, lékař otevřeně hovořící o rizicích vakcín v
těhotenství, zdůraznil tato zjištění v nedávném recenzovaném
výzkumu.

Závěr nejnovější publikované práce Dr. Jamese Thorpa („Jsou
vakcíny proti COVID-19 v těhotenství tak bezpečné a účinné, jak

tvrdí americká vláda, lékařské organizace a farmaceutický
průmysl?“)

Dr. Thorp byl vyloučen z lékařského zařízení poté, co vyvolal
oprávněné obavy o bezpečnost „vakcíny.“ To zdůrazňuje
všudypřítomnou atmosféru strachu a potlačování nesouhlasných
hlasů v rámci Big Pharmy a lékařského průmyslu.

V kombinaci s potvrzujícími údaji z nezávislých studií je třeba vznést
vážné otázky ohledně reakce lékařské komunity na tato zjištění.

4,2x zvýšené riziko závažných následků u novorozenců vyžaduje
okamžitou transparentnost, další vyšetřování a přehodnocení
doporučení ohledně „vakcín“ pro těhotné ženy.

Pokud společnost nechrání své děti, ohrožuje svou budoucnost a
podkopává samotný základ její morální a sociální struktury.

A na závěr ještě přidávám vlastní pořad, který jsem na toto téma
nedávno zveřejnila na Rumble a  toto téma tak vhodně doplňuje.

Připomněla jsem v něm nedávno hlášený výzkum, který potvrdil, že
rekordně nízká porodnost je přinejmenším u nás způsobena tzv.
„Covid vakcínou.“

https://www.preprints.org/manuscript/202406.2062/v1
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Tyto přípravky byly i u nás vnucovány mladým či dokonce těhotným,
což lze v kontextu toho, co již o těchto přípravcích víme, považovat
za zločin…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 4 Průměrně: 5]


